
          

Til medlemmene av Gauldal Rotary 

Kort notat fra Distriktskonferansen Rotary 2021, distrikt 2275. 

• Konferansen ble avholdt på Stiklestad nasjonale kultursenter, Verdal 1.-3. 

oktober  

• På konferansen deltok fra vår klubb kasserer Olav K og sekretær Jarle J. 

• Vårt distrikt 2275 har 46 klubber med 1076 medlemmer. Av disse deltok ca 

55 delegater pluss ca 20 ledsagere. 

• Verdal Rotary, som dekker Verdal og Inderøy kommuner, stod som 

arrangør for et vellykket arrangement med rikholdig og interessant 

innhold. Klubben med 32 medlemmer, er en av de største i vårt distrikt. 

Distriktsguvernøren, Tor Bertil Granum kommer fra denne klubben. 

• Temaer for konferansen var: 

1. Grønn omstilling og lokal tilpasning 

2. Kultur og historie 

3. Medlemsutvikling 

4. Digitalisering 

• Foredragene fra lokalt næringsliv ble holdt av Direktør E Stiklestad fra Aker 

Solution Verdal, Direktør Odd-Geir Lademo fra Ocean GeoLoop, Direktør 

Heidi Anett Beistad Øvergård leder Stiklestad kultursenter, men dette 

inkluderer også Stjørdal museum,Levanger fotomuseum, Nils Aas 

kunstverksted og Egge museum, Spesialrådgiver ( tidligere rektor) ved 

Mære Landbruksskole. Alle foredragene var interessante og viste et 

spennende og framoverlent næringsliv på Verdal, hvor de også redegjorde 

for hva deres bedrifter gjør for å bidra til det grønne skiftet. 

• Verdal Rotary har valgt seg 3 prosjekt som de kjører: Calarasi i Moldova, ( 

hjelp til de fattigste), St.Olavsleden, (rydding og merking), samt Mosul i 

Irak, hjelp til selvhjelp. Dette siste prosjektet kom i stand ved at en familie 

fra Mosul kom til Verdal som flyktninger og dattera ble etter noen år 

medlem i Rotary. Hun startet en bistandsorganisasjon som hun kalte Gnist. 



Med midler fra Verdal Rotary, TRF-fondet og øvrige gaver, klarer Gnist å 

hjelpe personer i Mosul til å starte egen business for et meget lavt beløp, 

11-16.000 kr pr prosjekt. Hun overvåker selv bruken av midlene lokalt. 

Disse benyttes stort sett til å bygge eller reparere lokaler som den utvalgte 

grunder selv må delta med for å etablere sin nye virksomhet. Meget 

imponerende og givende. 

• Representanten J K Panula fra Finland, høgt oppe i det internasjonale 

Rotary, hadde også med helsing fra presidenten Shekhar Mehta. 

• Selve distriktsmøtet gikk fort og greit. Utgående DG, Terje Gaarden la fram 

rapporten med regnskap og budsjett. Dette ble vedtatt.  Konklusjonen var 

at økonomien i Distrikt 2275 er god, men utfordringen med å skaffe nye 

medlemmer i tilstrekkelig antall for at vårt distrikt ikke skal bli slått 

sammen med Nord Sverige og Nord Finland, til ett nytt distrikt, gjenstår. 

• Vi tok opp med DG T B Granum at vi gjerne ville ha besøk av han med 

ledsager til julemøtet på Gammeltunet. Dette syntes han var svært positivt 

og ville gjøre alt for å kunne delta. Han kontakter vår leder for nærmere 

avtale. 

• Alt i alt syntes undertegnde at det å delta på Distriktskonferansen var 

interessant og lærerikt og kan sterkt anbefales. 

Jarle, sekretær 

Støren 12.10.21 

   


